

Wrist Action® Laboratory Shaker Models 75

腕式振荡器 75 型



MODEL 75 SPECIFICATIONS

75 型规格

BURRELL SCIENTIFIC Wrist Action® Shaker – Model 75

BURRELL SCIENTIFIC 腕式振荡器– Model 75

Our standard unit, the Burrell Scientific Model 75 Wrist Action® Shaker, is designed to operate at 385 oscillations per minute \pm 10%. The action of this shaker simulates the back and forth action of the human wrist. The adjusting lever can achieve an action from a gentle swirl to an aggressive agitation simply by increasing the angle of movement from 1 degree to 15 degrees. Though the actual oscillation speed does not vary, the distance through which the vessels move with each oscillation increases with the change in the lever arm setting from 1–15.

A built-in timer can be set for continuous shaking (□) or from 0 minutes to 60 minutes.

此系列是我们的标准设备，Burrell Model 75 腕式振荡器，振幅为 385 oscillations /min（精度 \pm 10%）。该振荡器主要是模拟人的手腕来回晃动。调节杆可以通过调整 1 度~ 15 度的角度实现从轻微，旋流到剧烈晃动。虽然实际的振荡的速度不变，通过振荡角度的不同（1~15 度），从而调整振荡的强度。

内置的定时器可以设置为连续震动或 0 ~60 分钟定时。

Catalog Number 货号	Model 类型	Number of Clamp Positions 瓶位	Voltage 电压
075 775 0036	OO	0	220V/50Hz
075 775 0436	AA	4	220V/50Hz
075 775 0836	BB	8	220V/50Hz
075 775 1236	CC	12	220V/50Hz
075 775 1636	DD	16	220V/50Hz
075 775 2036	EE	20	220V/50Hz
075 775 2436	FF	24	220V/50Hz

*All Model 75 Shakers operate at 385 osc./min \pm 10% with a recommended max load of 10 lbs.

所有 75 型的振荡器在 385 osc./min \pm 10%下，最大的负重为 10lbs(4.5kg).

SPECIFICATIONS 规格

Color 颜色	:	Blue/White 蓝色/白色
Motion Type 马达类型	:	Wrist Action 腕式振荡
Shaking Angle 振荡角度	:	0 to 15°
Max.Load Capacity 最大承载	:	10 lb. (4.5Kg)
Cycle	:	50
Speed (rpm) 速度	:	385 rpm
Certification	:	CE Certified
Timer Range 定时范围	:	1~60min. or continuous 连续
Type (Speed)类型	:	Single Speed 定速